
 

 

Zápis ze zasedání 

Rady pro vnitřní hodnocení 

dne 15. dubna 2025 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

Místo jednání: Rektorát Masarykovy univerzity 

Sp. zn.:   MU-IS/110482/2025/2733021/RMU 

 

Program: 

1. návrh rozšíření doktorských studijních programů Fakulty sociálních studií o studijní plán; 

2. návrh podstatné změny a záměr vzniku studijních programů Pedagogické fakulty a projednání 

nedostatků ve studijním programu s touto fakultou; 

3. návrh prodloužení studijních programů Filozofické fakulty; 

4. návrh vzniku a podání žádosti o akreditaci studijního programu Farmaceutické fakulty; 

5. dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení kvality MU za rok 2024; 

6. změny garantů studijních programů; 

7. různé. 

 

Úvod 

Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení MU (dále také jen „RVH“) doc. Pitrová přivítala 

přítomné členy a členky RVH a seznámila je s programem zasedání.  

1. Návrh rozšíření doktorských studijních programů Fakulty sociálních studií o studijní plán 

Děkan prof. Balík předeslal, že předkládaný návrh je začátkem úsilí Fakulty sociálních studií 

o racionalizaci doktorských studijních programů. Garant prof. Macek upřesnil, že se jedná o první krok 

směřující ke zrušení specializací, které se transformují do nově vytvořených profilací v navrhovaném 

jednooborovém studijním plánu. Zpravodaj doc. Vysoký ve svém stanovisku návrh podpořil, stejně jako 

prorektorka pro výzkum a doktorské studium prof. Pospíšilová.  

I. Psychologie (D) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

rozšíření doktorského studijního programu Psychologie o jednooborový studijní plán „Psychologie“ 

předložený Fakultou sociálních studií MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 
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Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

II. Psychology (D) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 15 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

rozšíření doktorského studijního programu Psychology o jednooborový studijní plán „Psychology“ 

předložený Fakultou sociálních studií MU. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

Debata ke sjednocení jazykových mutací v doktorských studijních programech 

RVH v této souvislosti otevřela otázku jazykových mutací doktorských studijních programů, které po 

novele vysokoškolského zákona již nemusí být vedeny jako dva samostatné studijní programy (odpadla 

povinnost vybírat poplatek za studium v cizojazyčných doktorských programech). Diskutovalo se, do 

jaké míry může mít vedení doktorského studia v angličtině dopad na českou terminologii a komunikaci 

výsledků výzkumu směrem k veřejnosti. Prorektorka Pospíšilová upozornila, že přestože některé obory 

velmi vítají možnost sloučení jazykových variant do jediného programu, což by výrazně zjednodušilo 

administrativu, záleží na vedení jednotlivých fakult, aby zvážily specifika svých oborů a rozhodly, zda je 

výhodnější pokračovat v dosavadní praxi, nebo realizovat doktorský studijní program pouze v jednom 

jazyce. Prorektor pro vzdělávání a kvalitu dr. Bulant k tomu doplnil, že MU neplánuje plošně nařizovat 

všem oborům, jak postupovat. Oba zástupci vedení MU se zároveň shodli na tom, že odstranění 

jazykových duplicit v doktorských studijních programech může přinést významné administrativní 

úspory, pokud tomu nebrání jiné specifické důvody na úrovni fakult.  

 

2. Návrh podstatné změny a záměr vzniku studijních programů Pedagogické fakulty 

a projednání nedostatků ve studijním programu s touto fakultou 

 

III. Učitelství pro mateřské školy (B) 

Garantka doc. Syslová připomněla členům a členkám RVH dříve konzultovanou změnu studijního 

programu spočívající v nahrazení bakalářské práce závěrečným portfoliem. Zpravodajka doc. Pitrová 

vyjádřila jednoznačně pozitivní stanovisko a ocenila jak samotný návrh, který odpovídá koncepci RVH 

týkající se náhrady bakalářské práce jinými formáty, tak i předchozí konzultaci s RVH. Vyzdvihla rovněž 
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promyšlenou strukturu podpory, která studující systematicky připravuje na tvorbu portfolia v průběhu 

studia.  

Diskuse se dále zaměřila na technické řešení, které by umožnilo ukládat portfolia přímo v IS MU. 

Prorektor Bulant upozornil na nutnost zapojit i další fakulty, neboť využívání nástroje portfolia během 

studia se bude týkat všech učitelských programů. Děkanka doc. Koryčánková potvrdila, že ačkoli řešení 

vzniká na Pedagogické fakultě, má být k dispozici také ostatním fakultám. V závěru diskuse byla 

zdůrazněna potřeba umožnit absolventům a absolventkám exportovat části portfolia a využít je při 

vstupu na pracovní trh. Garantka doc. Syslová k tomu dodala, že portfolia mají potenciál stát se 

nástrojem celoživotního učení, se kterým by absolventi měli mít možnost dále aktivně pracovat.  

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 16 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje 

s účinností od 1. září 2025 návrh podstatné změny bakalářského studijního programu Učitelství pro 

mateřské školy předložený Pedagogickou fakultou MU a spočívající v náhradě bakalářské práce 

profesním portfoliem a ve změně státní závěrečné zkoušky tak, že její součástí je namísto obhajoby 

bakalářské práce obhajoba profesního portfolia. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

IV. Učitelství všeobecně vzdělávacích předmětů základního ekonomického vzdělávání pro SŠ (N) 

Navrhovaný garant dr. Válek představil záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu, 

který by měl reagovat na poptávku po vyučujících ekonomických předmětů na SOŠ a SOU (v kategoriích 

E, H, L, J a M). RVH ocenila zájem fakulty vzdělávat vyučující v oblasti přípravy absolventů těchto škol 

na podnikání a dotazovala se na možné překryvy či duplicity se studijními programy na relevantních 

fakultách MU, diskutována byla také obsahová struktura programu. Zazněly výhrady k nízkému podílu 

odborných ekonomických předmětů, otázky personálního zajištění těchto předmětů a návrhy na 

spolupráci s Ekonomicko-správní fakultou. Rozprava byla vedena nad zaměřením navrhovaného 

garanta, který se doposud vědecky profiluje v propojení přírodovědných předmětů s odbornými 

předměty v rámci odborného vzdělávání, výzkumem pedagogických kompetencí učitele praktického 

vyučování a odborných předmětů a doposud nemá žádnou vazbu na ekonomické disciplíny, nebo 

podnikání. RVH se zajímala o předpokládanou cílovou skupinu zájemců o studijní program 

a předpokládaný počet osob přijímaných do studia v prvních letech vzhledem k již existujícím 

programům podobného typu v ČR. RVH také doporučila oslovit hodnotitele s odborným zaměřením 

ekonomického směru.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 Řádu kvality studijních programů MU vrací 

k přepracování záměr vzniku navazujícího magisterského studijního programu Učitelství všeobecně 

vzdělávacích předmětů základního ekonomického vzdělávání pro SŠ předložený Pedagogickou fakultou 

MU včetně navržených hodnotitelů. 

 

Při přepracování záměru vzniku Rada pro vnitřní hodnocení MU požaduje 

a) zkvalitnit personální zabezpečení programu zastoupením osob s ekonomickou erudicí, a to včetně 

navrhovaného garanta tak, aby splňoval požadavky nařízení vlády č. 274/2016 Sb., pokud jde o obor 

vědecké činnosti a vědeckou kvalifikaci; 

b) konzultovat přípravu studijního programu s relevantními fakultami MU; 

c) více zaměřit obsah odborných předmětů k ekonomickému vzdělávání ve vazbě na předpokládané 

uplatnění absolventů; 

d) navrhnout vhodnější hodnotitele studijního programu se zaměřením na ekonomiku podnikání 

a didaktiku ekonomických předmětů; 

e) omezit kurikulum studijního programu na hlavní očekávanou cílovou skupinu uchazečů, tj. 

absolventy bakalářských učitelských studijních programů. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 10 

Proti: 0  

Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

V. Didaktika geografie/Geography Education (D) 

Na jednání byl otevřen bod týkající se personálního zajištění doktorských studijních programů 

Didaktika geografie a Geography Education, které jsou v současné době bez garanta. RVH považuje 

takovou situaci za nepřijatelnou a vyzvala fakultu k řešení. Proděkan pro výzkum a akademické 

záležitosti prof. Janík informoval, že fakulta již podnikla nezbytné kroky a nová garantka doc. Pokorná 

bude jmenována obratem po schválení vědeckou radou fakulty. RVH oceňuje ochotu budoucí garantky 

přijmout funkci v náročném momentu konsolidace a zajistit plnění role garanta až do transformace 

programu do připravovaného integrovaného doktorského studijního programu s profilacemi, což 

zmínil prof. Janík. Prorektor Bulant upozornil na stanovisko Národního akreditačního úřadu, které 

zdůrazňuje, že vytvářením profilací v doktorských studijních programech nesmí docházet k obcházení 

požadavků na personální zajištění jednotlivých profilací.  

 

RVH si uvědomuje náročnou situaci v oblasti zajišťování garantů, ale současně upozorňuje, že jde 

o základní parametr studijního programu. Vyjádřila znepokojení nad tím, že jde o opakovaný problém 

na stejném pracovišti a apelovala na vedení fakulty, aby se snažilo podobným situacím předcházet, 

resp. o nastalé situaci a navrženém postupu řešení obratem informovalo RVH.  
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Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU konstatuje, že doktorské studijní programy Pedagogické fakulty MU 

Didaktika geografie a Geography Education jsou v důsledku několikaměsíční absence garanta 

uskutečňovány v rozporu s oprávněním uskutečňovat studijní program a v rozporu s nařízením vlády 

č. 274/2016 Sb., o standardech pro akreditace ve vysokém školství. 

Rada pro vnitřní hodnocení MU proto v souladu s čl. 19 Řádu kvality studijních programů MU ukládá 

zjednání nápravy a jmenování nového garanta bez zbytečného odkladu, nejpozději v termínu do konce 

května 2025. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

3. Návrh prodloužení studijních programů Filozofické fakulty 

 

VI. Psychologie (N) 

Zpravodaj doc. Němec ocenil kvalitně připravený návrh, zejména strukturu praxí, které jsou studujícími 

velmi pozitivně hodnoceny. Zároveň upozornil na možnosti zlepšení v oblasti internacionalizace 

a poukázal na výrazné zatížení vyučujících vedením bakalářských a diplomových prací. Garantka 

doc. Burešová uvedla, že se v programu daří dlouhodobě udržovat velmi nízkou studijní neúspěšnost, 

pravidelně se konají setkání se studujícími, kteří jsou tak dobře informováni o dostupné podpoře. 

Program je koncipován tak, aby provázal výuku se systémem praxí a stáží; řada studujících již během 

studia působí v oboru a absolventi mají široké možnosti uplatnění. V následné diskusi byla otevřena 

také otázka formulace výstupů z učení, z nichž některé by zřejmě mohly být integrovány, neboť 

v současnosti všechny předměty směřují ke všem kompetencím. Garantka upozornila, že to je do jisté 

míry dáno propojeností jednotlivých psychologických disciplín. 

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení navazujícího magisterského studijního programu Psychologie předložený Filozofickou 

fakultou MU o 10 let s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní 

program. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  
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VII. Visual Cultures and Art History (N) 

Zpravodaj doc. Najvar označil studijní program za v mnoha ohledech příkladný. Vyzdvihl zejména 

skutečnost, že se jedná o program realizovaný kompletně v angličtině, který je globálně koncipovaný, 

zdravě náročný a dobře personálně zajištěný. Dotazy RVH směřovaly k tomu, kolik uchazečů reálně 

projde přijímacím řízením a zda je cílem programu spíše mezinárodní zaměření, nebo větší otevření 

domácím uchazečům. Doc. Nokkala Miltová, která zastupovala nepřítomného garanta, informovala, že 

se jedná o poměrně malý program s velmi vysokou studijní úspěšností s většinou studujících z Česka 

a Slovenska, do budoucna je v plánu posílit propagaci programu i v mimoevropských regionech.  

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení navazujícího magisterského studijního programu Visual Cultures and Art History 

předložený Filozofickou fakultou MU o 10 let s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění 

uskutečňovat studijní program. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

VIII. Norský jazyk, literatura a kultura (B) 

Vzhledem k úzkému propojení obou studijních programů byly návrhy na prodloužení bakalářského 

programu Norský jazyk, literatura a kultura a navazujícího magisterského programu Nordistika 

projednávány společně. Zpravodaj prof. Slaný vyjádřil výhrady k publikační činnosti garanta 

bakalářského studijního programu, u navazujícího magisterského programu ocenil, že absolventi jsou 

v praxi žádaní a často se zpětně zapojují do aktivit na obou stupních studia. Diskutovány byly zejména 

otázky personálního zajištění, udržitelnosti oboru a úvahy o jeho budoucím směřování. RVH v debatě 

ocenila nasazení profesního kolektivu a jeho pozitivní výsledky, ale brala také v úvahu, že jde o 

programy, kde přetrvávají opakující se strukturální problémy. Děkanka doc. Radová vysvětlila, že 

v případě garanta bakalářského programu dr. Bratiny se jedná o garanta s velkým budoucím 

potenciálem, zatímco otázka udržitelnosti magisterského programu zůstává otevřená. V současnosti 

jej garantuje doc. Juříčková, do budoucna by mohl převzít roli garanta dr. Bratina, nicméně by musel 

nejprve dokončit habilitaci.  

 

V další diskusi zazněly opakované výhrady k dlouhodobě neřešené otázce zajištění generační 

kontinuity navazujícího magisterského programu. Diskutován byl potenciál kvalifikačního růstu 

zaměstnanců, potenciální dostupnost kvalifikovaných garantů u takto specifického programu  

a možnost specializace. Podle vedoucího pracoviště doc. Urválka byla varianta specializace zvažována 

opakovaně, ale byla vždy vyhodnocena jako méně výhodná s ohledem na velké množství oborově 
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specifických předmětů zahrnujících zejména výuku samotného jazyka, které lze jen obtížně soustředit 

do specializační části studijního plánu. Doc. Pitrová upozornila, že specializace mohou být řešením 

podobných programů na magisterském stupni a potvrdila, že RVH je plně podporuje. Požádala zástupce 

fakulty, aby tuto možnost prozkoumali v navazujícím studiu, kde jsou již vstupní předpoklady studentů 

odlišné. V oblasti internacionalizace bylo konstatováno, že program přijímá uchazeče jednou za tři 

roky, což může zkreslovat statistiku. V debatě zaznělo ocenění angažovanosti studujících i absolventů 

a jejich profesních výstupů.  

 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení bakalářského studijního programu Norský jazyk, literatura a kultura předložený 

Filozofickou fakultou MU o 8 let s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění uskutečňovat 

studijní program. 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU požaduje nadále klást důraz na zkvalitňování publikační 

činnosti garanta a stabilizaci personálního zabezpečení studijního programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

IX. Nordistika (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 17 Řádu kvality studijních programů MU schvaluje návrh 

prodloužení navazujícího magisterského studijního programu Nordistika předložený Filozofickou 

fakultou MU o 3 roky s počátkem od skončení doby stávajícího oprávnění uskutečňovat studijní 

program.  

Doba prodloužení je dána přetrvávající nejistotou ohledně personálního zabezpečení studijního 

programu do budoucna. 

Současně Rada pro vnitřní hodnocení MU požaduje v termínu do konce roku 2026 předložení kontrolní 

zprávy se zaměřením na personální zabezpečení studijního programu a na prověření dalších možností 

uskutečňování stávajícího studijního programu. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  
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4. Návrh vzniku a podání žádosti o akreditaci studijního programu Farmaceutické fakulty 

 

Proděkanka pro kvalitu a rozvoj studijních programů dr. Ambrus představila návrh na vznik profesně 

orientovaného navazujícího magisterského programu, který je součástí rozvojové strategie 

Farmaceutické fakulty, reaguje na aktuální potřeby zdravotnického systému a zároveň navazuje na 

vznikající infrastrukturu BioPharma Hubu. Navrhovaný garant doc. Franc doplnil, že vzorem při přípravě 

programu byly obdobné programy v zahraničí. Zpravodajka prof. Wimmerová označila předložený 

návrh za velmi kvalitní, přesto doporučila zvážit úpravy ve struktuře povinně volitelných předmětů, 

které by usnadnily studujícím orientaci v široké nabídce. RVH ocenila kvalitní personální zajištění 

navrhovaného programu, které těží z participace celé fakulty i z rámcových smluv s řadou odborných 

pracovišť.  

 

X. Průmyslová farmacie (N) 

Návrh usnesení: 

Rada pro vnitřní hodnocení MU v souladu s čl. 14 odst. 17 písm. b) Řádu kvality studijních programů 

MU schvaluje návrh vzniku navazujícího magisterského studijního programu Průmyslová farmacie 

předložený Farmaceutickou fakultou MU a záměr předložit žádost o akreditaci tohoto studijního 

programu Národnímu akreditačnímu úřadu pro vysoké školství. 

 

Hlasování:   

Počet přítomných členů před zahájením hlasování: 11 

Pro: 11 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

 

5. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení kvality MU za rok 2024 

 

Místopředsedkyně RVH představila ostatním členům RVH dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení 

kvality MU, který slouží jako každoroční aktualizace této zprávy, naposledy zpracované za roky 2018 až 

2022. Aktuální dodatek tedy rekapituluje dosažené výsledky v zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí 

a souvisejících činností Masarykovy univerzity v roce 2024. RVH znění dodatku projednala. Dále 

dodatek projedná vedení MU, Vědecká rada MU, schválí jej Akademický senát MU a projedná Správní 

rada MU. Poté bude předložen Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy a Národnímu 

akreditačnímu úřadu pro vysoké školství. 

 

6. Změny garantů studijních programů 

RVH změny garantů studijních programů projednala a vzala je na vědomí. 
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7. Různé 

 

Na základě požadavku RVH v reakci na představení vzdělávacího programu pro garantující studijních 

programů dr. Zlámalová z Odboru pro kvalitu představila výstupy z tematických skupinových 

rozhovorů, kterých se zúčastnilo 32 garantů a garantek z 10 fakult. Nejčastěji zmiňovaným tématem 

byla nevyjasněnost rolí a kompetencí mezi garanty a vedoucími pracovišť. Role garantující osoby je 

vnímána jako především manažerská a administrativně náročná, vhodné by proto bylo rozšířit 

vzdělávací program nejen pro garantující, ale i pro další osoby podílející se na rozvoji studijního 

programu. Účastníci zdůrazňovali význam sdílení dobré praxe a potřebu větší informovanosti. RVH 

diskutovala o možném formátu setkávání s garanty a garantkami, která by sloužila k výměně 

zkušeností, sdílení dobré praxe i diskusi o aktuálních tématech. Místopředsedkyně doc. Pitrová 

připomněla, že nabídka na uspořádání setkání na fakultní úrovni byla fakultám nabídnuta, dosud však 

využila pouze Filozofická fakulta. Dále zdůraznila, že cílem těchto inciativ je budování důvěry a otevřené 

komunikace mezi garantujícími a RVH. 

Doc. Pitrová upozornila členy a členky RVH na existenci elektronického periodika Universitas, které se 

věnuje tématům vysokého školství včetně problematiky kvality vzdělávání a je podporováno veřejnými 

vysokými školami, včetně Masarykovy univerzity.  

 
 

Příští jednání se uskuteční v úterý 13. května 2025. 

Zpracovali: Mgr. Bc. Pavlína Studená, Mgr. Jan Bláha 

Schválila: doc. Markéta Pitrová, místopředsedkyně RVH MU 

Fakulta Program Ty

p 

Původní garant Nový garant 

FF Religionistika N prof. PhDr. David Zbíral, 
Ph.D. 

doc. Mgr. Aleš Chalupa, Ph.D. 

FSS Global Challenges: 
Society, Politics, 
Environment 

B doc. Mgr. et Mgr. Adéla 
Souralová, Ph.D. 

doc. Mgr. Pavel Pospěch, 
Ph.D. 

FSS Environmentální studia B doc. Mgr. Bohuslav Binka, 
Ph.D. 

Mgr. Lucie Galčanová Batista, 
Ph.D. 

FSS Bezpečnostní 
a strategická studia 

B prof. JUDr. PhDr. 
Miroslav Mareš, Ph.D. 

Mgr. Vendula Divišová, Ph.D. 

ESF Veřejná ekonomika 
a správa  

B doc. Ing. Vladimír 
Hyánek, Ph.D.  

Ing. Eduard Bakoš, Ph.D. 

ESF Veřejná ekonomika 
a správa 

N doc. Ing. Vladimír 
Hyánek, Ph.D. 

doc. Ing. Vilém Pařil, Ph.D. 

ESF Veřejná správa 
(Administration 
publique)  

N prof. Ing. Juraj Nemec, 
CSc. 

doc. Ing. David Špaček, Ph.D. 

ESF Economics N doc. Ing. Ondřej Krčál, 
Ph.D. 

prof. Ing. Zdeněk Tomeš, 
Ph.D. 

https://www.universitas.cz/
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Prezenční listina členů Rady pro vnitřní hodnocení MU 

 Přítomen Přítomen na část jednání Nepřítomen 

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D.   * 

doc. PhDr. Markéta Pitrová, Ph.D. *   

prof. PhDr. Josef Krob, CSc. *   

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. *   

doc. RNDr. Lenka Luhová, Ph.D. *   

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. *   

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. *   

doc. Mgr. Jan Obdržálek, PhD   * 

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc.   * 

Mgr. Anna Rudolfová *   

doc. MUDr. Iva Slaninová, Ph.D. *   

prof. Ing. Antonín Slaný, CSc. *   

doc. Mgr. Robert Vysoký, Ph.D.   * 

prof. RNDr. Michaela Wimmerová, Ph.D. *   

prof. Dr. Ing. Pavel Zemčík, dr. h. c. *   
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Prezenční listina hostů 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D. prorektor pro vzdělávání a kvalitu MU 

prof. RNDr. Šárka Pospíšilová, Ph.D. prorektorka pro výzkum a Ph.D. studium MU 

Mgr. Kateřina Oleksíková, Ph.D. Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Jan Bláha Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Jakub Havlíček, Ph.D. Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Soňa Nantlová Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Bc. Pavlína Studená Odbor pro kvalitu RMU 

Mgr. Karolína Zlámalová, Ph.D. Odbor pro kvalitu RMU 

prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

prof. Mgr. Tomáš Řiháček, Ph.D. Fakulta sociálních studií MU 

prof. PhDr. Petr Macek, CSc. Fakulta sociálních studií MU 

doc. Mgr. et Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. Pedagogická fakulta MU 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. Pedagogická fakulta MU 

prof. PhDr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed. Pedagogická fakulta MU 

Mgr. Martina Lužná Pedagogická fakulta MU 

doc. PhDr. Zora Syslová, Ph.D. Pedagogická fakulta MU 

doc. Mgr. Jiří Havel, Ph.D. Pedagogická fakulta MU 

PhDr. Jan Válek, Ph.D. Pedagogická fakulta MU 

doc. RNDr. Petr Sládek, CSc. Pedagogická fakulta MU 

doc. Mgr. Irena Radová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

doc. PhDr. Iva Burešová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

Mgr. Kateřina Kalová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

prof. PhDr. Marek Blatný, DrSc. Filozofická fakulta MU 

doc. Mgr. Radka Nokkala Miltová, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

doc. Mgr. Aleš Urválek, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

Mgr. Tomáš Bratina, Ph.D. Filozofická fakulta MU 

doc. PhDr. Miluše Juříčková, CSc. Filozofická fakulta MU 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. Farmaceutická fakulta MU 

Ing. Erika Moudrá Farmaceutická fakulta MU 

doc. PharmDr. Aleš Franc, Ph.D. Farmaceutická fakulta MU 

 


